
Svenska kyrkan= SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum Sida

KRISTINEHAMN
Kristinehamns Pastorat 2019-09-12 17)
Kyrkorädet

Plats och tid Rudskoga kyrka kl. 18.30 - 21.00

Beslutande Se till protokollet bilagd närvarolista

Övriga deltagare Lars Thernström, kanslichef, t.o.m. kl. 20.15 Maria Sohlberg,

Utses att iustera

personalsekreterare, t.o.m. kl. 20.15, Eleonor Noren, kyrkogärdschef,
t.o.m. kl. 20.00, Jenny Persson, komminister t.o.m. kl. 20.00 och
Gunilla Svensson, sekreterare

Per Jernbere

Justeringens

Justerande Per Jernberg v

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag

Organ Kyrkorädet

Sammanträdesdatum 2019-09-12

Förvaringsplats

den 24 kl. 17.00Plats och tid

Under-
skrifter Sekreterare Gun Sven Paragrafer 70-82

Ordförande SofaWesterdahl

Datum för Datum för
anslags uppsättande ZUG-OF-R 2UI-/0 - IEanslags nedtagande

för protokollet

Justerare

Kyrkoförvaltningen, Nya Kyrkogatan 3, Kristinehamn

Underskrift SW£IHN
Gunifla Svensson

Utdragsbestyrkande>v
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Kr 870
Inledning och upprop

Ordföranden förklarade mötet öppnat och kyrkoherden inledde med
uppläsning ur det nya biskopsbrevet om klimatet.

Upprop förrättades.

K$ 71

Val av justerare

Kyrkorädet beslutade

att utse Per Jernberg att justera dagens protokoll.

Kr$72
Godkännande av dagordning

Kyrkorädet beslutade

att godkänna dagordningen med följande ändring: punkt 12 pä
dagordningen, Arbetsordning, tas som första punkt. Helen Einarsson
anmälde en övrig fräga.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 873
Kr 8 67

Arbetsordning för församlingsräden

Jenny Persson redogjorde för det förslag till Arbetsordningför
Jförsamlingsräden som skickats ut till kyrkorädets ledamöter.

Kyrkorädet beslutade

att skicka förslaget pä remiss till de fem församlingsräden samt till
ledningsgruppenmed följande frägor att reflektera över:

l. Skillnaden mellan styrning och ledning
2. Kan församlingsräden kan arbeta utifrän föreslagen arbetsordning?

att senast den 31 oktober ska församlingsräden och ledningsgruppen ha
lämnat sina synpunkter till Gunilla Svensson.

Kr 874
Begravningsverksamhetens rapport

Elionor Noren rapporterade att:

Arbetet med energiutredningen för Ljusets kapell pägär
Kyrkogärdens personal har varit pä studieresa

- Provdragning av gravstenar pägär kontinuerligt
Flera insändare under sommaren har tagit upp skötseln av vissa gravar

Kyrkorädet beslutade

att tacka Elionor Noren för rapporten

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 8 75

Fastighetsutskottets rapport

Stig Axelsson rapporterade att:

Arbetet med fönstren i Kristinehamns kyrka, etapp 2 pägär
Naturvärdsverket häller pämeden värdering av pastoratets öar, holmar
och skär
Äsknedslag förstört bl.a. el-centralen i Visnums-Kils kyrka.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Stig Axelsson för rapporten

Kr 8 76
Personalutskottets rapport

Maria Sohlberg rapporterade att:

Yiterligare 60 % pä musikersidan har rekryterats. Ingela Johansson har
en gedigen utbildning inom musikomrädet och hon upprätthäller
deltidstjänster bäde pä Geijersskolan i Ransäter och Karlstad
Universitet. Hon kommer arbeta med flera av körerna i pastoratet.
Hennes anställning avser läsäret 2019/2020

förskolan Prästkragen har förskollärare Sara Johansson anställts som
efterträdare till Agneta Jonsson som gätt i pension under sommaren frän
sin tjänst som barnskötare. Sara kommer närmast frän en mängärig
anställning inom Kristinehamns kommun.
Imänadsskiftet som gick har Emanuel Mattsson börjat pä den

traineetjänst jag informerade om pä föregäende kyrkoräd.
Maria Klarström har sagt upp sig frän sin anställning hos pastoratet.
Hon gjorde sin sista anställningsdag 3 september.
Inom diakonin är bäde Johanna Larsson och Diana Stjernius Drevstad
tillbaka efter föräldra-ledighet. JJohanna äter pä heltid men Diana har
valt att gä ned till 80 %. Dessutom har Anette Eriksson ansökt om att fä
gä ned i tjänstgöringsgrad med 20 % under höstterminen. Detta innebär
att personalutskottet förlängt JohnElis Hollstens anställning i pastoratet
till ärsskiftet, med tjänstgöringsgrad 40 %.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 8 76 forts.

Ett utvecklingsarbete avseende gruppdynamik har startats inom
vaktmästargruppen tillsammans med företagshälsovärden och kommer
fortgä under hösten.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Maria Sohlberg för rapporten.

Kr 877
Församlingsrädens rapporter

Helen Einarsson rapporterade frän Visnums församlingsräd att ett antal
musik i sommarkväll har arrangerats. Församlingsräden har haft sitt första
höstsammanträde.

Anette Karlsson rapporterade frän Visnums-Kils församlingsräd att ett antal
helgsmälsböner genomförts under sommaren. Arbete med att rekrytera fler
kyrkvärdar pägär.

AnnaMarklund rapporterade frän Kristinehamns församlingsräd att de haft
sitt första möte för hösten och genomfört en Iyckad kyrkoherdeinstallation.
De kommer att jobba med gudstjänstordningen framöver.

Solveig Härdin rapporterade frän Ölme församlingsräd och att de
genomfört sitt förstamöte för hösten och att en församlingsresa genomförts.

Agneta Eriksby rapporterade frän Rudskoga församlingsräd om sommarens
helgsmälsböner och musik i sommarkväll m.m.

Alla församlingsräd har bestämt datum för nomineringsmöten.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporterna.

Justerare

Su) Utdragsbestyrkande
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Kr 8 78
Ekonomisk rapport

Lars Thernström redogjorde för det ekonomiska läget. Budget 2019 följs
men 2020 kommer att bli ett tuffare är vad gäller ekonomin.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Lars Thernström för den ekonomiska rapporten.

Kr 8 79

Kyrkoherdens rapport

Stefan Dalevi tackade för en fin kyrkoherdeinstallation och välkomnande
av de övriga nya prästerna i pastoratet. Vidare rapporterade Stefan Dalevi
att:

Diskussioner med företagshälsovärden pägär för ett tydligare uppdrag
och för att arbeta hälsofrämjande inom pastoratet.

Ledningsgruppen arbetar med olika dokument för ledning och styrning.

Julinsamlingens tema i är ärAllaflickors rätt till ett värdigt liv.

Biskopen kallat till kyrkoherdesamling som genomfördes under
veckan."

Arbetet med anslutningen till GAS - överlämnandet av lönehanteringen
pägär.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporten

Justerare

74
Utdragsbestyrkande
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Kr 8 80

Föregäende protokoll

Följande protokoll har skickats ut till kyrkorädet: Kr 190612 och Kr Au
8 190820.

Kyrkorädet beslutade

att lägga föregäende protokoll till handlingar.

Kr 881
Pu $ 32
GAS gemensamma administrativa system

Sofia Westerdahl redogjorde för det pägäende arbetet med genomförandet
av GAS. Genomgäng av olika avtal pägär inom ramen för GAS-projektet.

Förslag att tjänsten som kanslichef tas bort i omorganisationen inför GAS.

Arbetsrättsjurist Veronica Molander, stiftsbyrän, arbetar med frägan
tillsammans med Stefan Dalevi.

Kyrkorädet beslutade

att kanslichefstjänsten avvecklas och att kyrkoherden fär i uppdrag att

genomföra erforderliga förhandlingar under hösten 2019.

Kr $ 82

Övrig fräga

Helen Einarsson ställde en övrig fräga om barnverksamheten i Visnum efter
att pedagog Maria Klarström har sagt upp sig.

Stefan Dalevi berättade att han för diskussioner med ansvarig för barn- och
ungdomsverksamheten och prästkollegorna om framtida verksamhet.

Justerare Utdragsbestyrkande
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